
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 721
Ministeren bedes redegøre for regeringens overvejelser ved på den ene side
(Miljøministeriet) at tilstræbe øget økonomisk bæredygtighed i Danmarks sko-
ve og overgang fra nåletræ til løvtræ - og på den anden side (Skatteministeri-
et) planlægger en afgift, der vil forringe skovenes muligheder for at dyrke løv-
træ væsentligt, idet tilstedeværelsen af et brændemarked er afgørende for
den omkostningstunge økonomi i de første 30-50 år af en løvtræbevoksnings
liv og en forudsætning for, at de nødvendige plejeindgreb bliver gennemført.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Villum
Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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